
Verslag van de bestuursvergadering 72 van de VGG op 16 augustus 2022 op kantoor bij De 
Goudse. 

Deelnemers: Sonja Bok, Han van Leeuwen, Wout Salet, Jan Jaap Sarink en Harry Spruijt. 

Opening 

Harry opent de vergadering.  

Verslag van de bestuursvergadering 71 (7 juni 2022) 

Akkoord. 

Binnengekomen mededelingen 

Bij de agenda voor deze vergadering was een lijst van binnengekomen stukken gevoegd over de 
periode 21-5-2022 t/m 7-8-2022. Hier zijn verder geen vragen over.  

Glossy 

Harry deelt mee dat de redactie (voorlopig) bestaat uit Rosalinda Anita Frugte, Ron Benne, Jos 
Meerhoff en hemzelf. Ook Jan Jaap heeft een rol toebedacht gekregen. Het team is nog op zoek naar 
een fotograaf waarvoor wel al een aantal namen rondgaan. De Goudse financiert dit project waarvoor 
onze dank. 

Zaken met De Goudse 

Op 19 juli heeft een delegatie van het bestuur van de VGG met het management van De Goudse 
gesproken. Nadien heeft De Goudse middels een mail op een aantal verzoeken van de VGG 
gereageerd. Hieruit blijkt dat De Goudse niet jaarlijks de kosten van zowel het dagje uit, als een buffet 
op een andere datum, voor haar rekening wil nemen. De VGG wil dit graag wel omdat gebleken is dat 
de doelgroep verschilt. Omdat de VGG over twee jaar 20 jaar bestaat zal aan De Goudse worden 
gevraagd in ieder geval in dat jaar wel een extra activiteit toe te staan. Leden van onze vereniging met 
een pensioen van voor 1993 hebben geen vaste index op hun pensioen. Tot enige jaren geleden werd 
deze groep door De Goudse gecompenseerd. Na een minder geslaagd jaar heeft De Goudse destijds 
het besluit genomen geen compensatie meer te verlenen. Nu er afgelopen jaar een goede winst is 
behaald heeft de VGG gevraagd weer tot compensatie over te gaan. De Goudse is hiertoe niet bereid. 
Gezien de enorme inflatie heeft de VGG aan De Goudse gevraagd om gepensioneerden in algemene 
zin extra te compenseren. De Goudse wil dit niet doen vanwege het principe van het uitvoeren van 
eenmaal gemaakte afspraken. Dit lijkt ons willekeurig gezien de eerder gemaakte afspraken met de 
groep gepensioneerden van voor 1993, met deze afspraak is wel gebroken. Het bestuur van de VGG 
wil graag in gesprek met het Bestuur. 

Benoeming reserve lid kascontrolecommissie 

Adri van Velzen heeft zich voor deze functie gemeld en wordt bij deze benoemd.  

Uitje 1 september 

Rond 120 personen hebben zich aangemeld, een prachtig resultaat. De dag is geboekt bij bedrijf De 
Zwaluw.  

Ledenvergadering inzake aanpassing statuten 

Wordt vanmiddag op kantoor bij De Goudse gehouden.  

Aanpassing huishoudelijk regelement 

Jan Jaap werkt aan een nieuwe versie. Het is de bedoeling hierover een stuk op de volgende 
jaarvergadering te presenteren. 

Opschonen site VGG 

Guus gaat een archieffunctie (laten) aanmaken en neemt verdere actie. 

Aanmelding UBO ‘s  



De Kamer van Koophandel heeft in juli meegedeeld dat onze aanvraag van maart 2022 correct is 
verwerkt en wij aan de eisen op dit punt voldoen.  

Lezing  

Vanuit een idee van ons lid de heer Cor Belder willen wij  een lezing voor de leden organiseren, wordt 
vervolgd. 

Evaluatie jaarvergadering van 7 juni 2022. 

Er was een vraag over onze aansprakelijkheidsverzekering. Jan Jaap heeft met het betrokken lid 
achteraf nog even contact gehad. Na onderzoek menen wij een goede dekking te hebben voor een 
marktconforme premie. 

Rondvraag 

Geen vragen. 


